

无动物源声明

AOF declaration of MEM (NEAA)

To Whom It May Concern:

Product Name: <u>MEM (NEAA)</u>, <u>phenol red</u>, <u>glutamine</u>, <u>non-essential amino acids</u>, <u>sodium</u> bicarbonate

Item No.: <u>IMC-216</u>

Usage: For scientific research and manufacture, prohibited for clinical use.

We Xiamen Yimo Biotechnology Co., LTD., hereby declear that the above products conforms to the following points.

- 1. During the production process, we ensured that no animal or human cells or raw materials were used.
- 2. We guarantee that our product does not contain or have come into contact with animal materials carrying Transmissible Spongiform Encephalopathies/Bovine Spongiform Encephalopathy (TSE/BSE).
- 3. The production environment and equipment used were strictly controlled to prevent any contamination by animal-derived substances. Additionally, the packaging materials were free of any animal or human components before coming into contact with the final product.

Based on these measures, we solemnly declare that our product contains no animal-derived components and is free from the risk of TSE/BSE contamination.

Xiamen Yimo Biotechnology Co., LTD.

Date: 2022-9-1

关于 MEM (NEAA) 基础培养基的无动物源声明

敬启者:

品 名: MEM(NEAA)基础培养基,含酚红,谷氨酰胺,非必需氨基酸,碳酸氢钠

货 号: IMC-216

用 途:本产品供科学研究和生产使用,用于组织和细胞的体外培养。严禁用于临床。

厦门逸漠生物科技有限公司在此声明,上述产品符合以下几点:

- 1. 在生产过程中, 我们确保没有使用任何动物或人体的细胞和原料。
- 2. 我们保证产品中没有使用或接触过携带动物海绵状脑病/牛海绵状脑病(TSE/BSE)的动物材料。
- 3. 生产环境以及所用的生产设备均严格控制,防止任何动物源性物质的混入。包装材料在接触最终产品前也不含有任何动物或人体成分。

基于上述措施,我们郑重声明,本产品中不含有任何动物源成分,也不存在 TSE/BSE 污染的风险。

厦门逸漠生物科技有限公司 日期: 2022-9-1

第1页共1页

本产品仅供科研使用





